
O nas – tekst łatwy do czytania i rozumienia 

Gdzie jesteśmy? 

Przedszkole Miejskie nr 105 w Łodzi znajduje się przy ulicy Szamotulskiej 9. 

Do budynku przedszkola można wejść od ulicy Szamotulskiej. 

To jest wejście do budynku.  

Należy pokonać 4 schody zewnętrzne. 

Zadzwonić dzwonkiem znajdującym się po lewej stronie drzwi wejściowych. 

Drzwi otworzy pracownik przedszkola, któremu należy przedstawić cel wizyty.  

Pracownik udzieli wszelkich informacji. 

Czym zajmuje się Przedszkole Miejskie nr 105 w Łodzi? 

Przedszkole Miejskie nr 105 w Łodzi jest przedszkolem publicznym. 

 Przedszkolem publicznym jest przedszkole, które zapewnia bezpłatne nauczania, 

wychowanie i opiekę w czasie ustalonym przez organ prowadzący, nie krótszym niż 5 

godzin dziennie. 

 Przedszkolem W przedszkolu zajmujemy się opieką, wychowywaniem i nauczaniem 

dzieci w wieku od 3 do 6 lat. 

Dzieci przebywają w czterech grupach. Każda grupa składa się z dzieci w zbliżonym 

wieku. 



Przedszkole posiada Certyfikat Przedszkola Daltońskiego, 

Realizuje zasady edukacji Planu Daltońskiego. 

Kluczową ideą planu daltońskiego jest indywidualizacja procesu nauczania. 

Plan daltoński daje narzędzia i sposoby pozwalające na indywidualizację tego procesu: 

 umożliwia dostosowanie tempa nauki do możliwości dziecka, 

 uczy polegania na sobie, 

 rozwija inicjatywę i samodzielność – w działaniu i w myśleniu, 

 inspiruje do poszukiwania najlepszych i najprostszych metod pracy, 

 kształci poczucie odpowiedzialności za wykonanie podjętego działania, 

 wdraża do samodzielnego uczenia się dziecka, 

 to nie tylko wizualne pomoce, ale zmiana sposobu myślenia, działania dzieci i 

nauczyciela, 

 to swobodny dostęp do tego, co dzieciom jest aktualnie potrzebne, 

 to wolność decydowania bez ciągłego pytania „czy mogę?” 

Dziecko po wejściu do klasy zaznacza się na liście obecności. 

Dzieci zaznaczają właściwy dzień tygodnia na przesuwance. 



Dziecko jako ekspert wspólne z nauczycielem prowadzi zajęcia edukacyjne. 

Dziecko ustawia na zegarze daltońskim czas na wykonanie zadania  

Dzieci pracują metodą przeniesionej uwagi.  

Dzieci wykonują zadanie daltońskie.  



Dzieci na tablicy planują, a potem zaznaczają wykonanie zadań. 

Dziecko wykonuje zadanie daltońskie według instrukcji. 

Dzieci pracują w parach.  

Prawa ręka nauczyciela zadaje dzieciom zagadki. 



Dyżurni przygotowują śniadanie 

Dzieci zaznaczają na tablicy swoje umiejętności. 

Zabawy dzieci poza salą. 

Dzieci celebrują swoje urodziny. 



Przedszkole jest czynne od godziny 6:00 do godziny 17:00.  

Bieżącą działalnością przedszkola kieruje dyrektor przedszkola. 

Pokój dyrektora znajduje się na parterze po lewej stronie od głównego wejścia do 

budynku.  

To są drzwi do pokoju dyrektora.  

W przedszkolu zatrudnieni są nauczyciele, pracownicy administracji i obsługi  

Nauczyciel jest to pracownik pedagogiczny przedszkola realizujący zadania dydaktyczne, 

wychowawcze i opiekuńcze.  

Pracownik administracji to intendent. 

Intendent zajmuje się zaopatrzeniem przedszkola w artykuły spożywcze, chemiczne i 

biurowe. 

Odpowiada za zapewnienie odpowiedniej jakości posiłków zgodnych z zaleceniami 

żywieniowymi oraz normami żywieniowymi. 

Zajmuje się również odpłatnością za przedszkole.  

Do pokoju intendenta dostarczasz pisma i dokumenty oraz otrzymujesz informację o 

odpłatności za przedszkole. 

Do pokoju intendenta wchodzisz z szatni. 

 To jest szatnia przedszkolna. 



 Pokój intendenta jest na końcu szatni, po prawej stronie. 

To są drzwi do pokoju intendenta. 

Pracownicy obsługi w przedszkolu zajmują się przygotowaniem posiłków dla dzieci oraz 

utrzymaniem przedszkola i jego otoczenia w ładzie i czystości. 

W przedszkolu funkcjonują cztery grupy. 

To jest Grupa I – Przyjaciele Syrenki Arielki.  

To jest Grupa II – Przyjaciele Myszki Miki. 



To jest Grupa III – Przyjaciele Kubusia Puchatka. 

To jest Grupa IV – Przyjaciele Królewny Śnieżki. 

Posiadamy duży ogród z nowoczesnym i bezpiecznym placem zabaw. 

Ogród wyposażony jest również w tablice edukacyjne i ogrodowe instrumenty muzyczne. 

To jest duży i kolorowy plac zabaw. 



To są tablice edukacyjne z ilustracjami przyrodniczymi. 

To są ogrodowe instrumenty muzyczne. 

Co robią dzieci w przedszkolu ? 

Dzieci w przedszkolu rozwijają swoją kreatywność i wyobraźnię, 

 uczą się funkcjonowania z rówieśnikami, 

 przygotowują się do podjęcia nauki w szkole oraz przyswajają mnóstwo nowych 

informacji.  

Uczymy się wierszy.  



Uczymy się tańczyć 

Uczymy się śpiewać i grać na instrumentach muzycznych. 

Uczestniczymy w balach i konkursach  

Dużo rysujemy, malujemy i lepimy. 



Bawimy się darami freblowskimi. 

Bawimy się w teatr. 

Odkrywamy talenty. 

Codziennie czytamy. 



Chodzimy na spacery.  

Wyjeżdżamy na wycieczki po Łodzi regionie. 

Zwiedzamy Polskę.  

Bawimy się w ogrodzie  



Bawimy się na podłodze interaktywnej. 

Wykorzystujemy monitor interaktywny w różnych sytuacjach edukacyjnych. 

Kodujemy kolejkę Intelino. 

Kodujemy z robotem Ozobotem  



Zapraszamy do wspólnej zabawy babcie i dziadków. 

Tańczymy wspólnie z rodzicami – mamusie tańczą z synami. 

Tatusie tańczą ze swoimi córkami. 

Rodzice przygotowują występy dla dzieci. 



Przedszkole posiada własną kuchnię.  

W kuchni przyrządzane są zdrowe i urozmaicone posiłki z dużą ilością warzyw i owoców. 

Dzieci jedzą posiłki w salach swoich grupach.  

Śniadania podawane są w formie „szwedzkiego stołu”. 

Dzieci samodzielnie komponują posiłki oraz również samodzielnie nakładają sobie dania 

obiadowe - zgodnie z pedagogiką planu daltońskiego. 

Spożywamy dużą ilość owoców i warzyw na świeżym powietrzu  

Hodujemy własne warzywa. 

Uprawiamy krzewy owocowe. 



 Nasze przedszkole oferuje: 

 zajęcia z terapii logopedycznej, 

 zajęcia z języka angielskiego, 

 zajęcia teatralne, 

 zajęcia taneczne, 

 zajęcia sportowe z elementami karate i jogi, 

 wsparcie psychologiczno – pedagogiczne we współpracy z Poradnią Psychologiczno 

– Pedagogiczną nr 1. 

Jak się z nami skontaktować? 

1. Telefonicznie: 42 651 50 57 

2. Możesz też wysłać e-maila na adres: kontakt@pm105.elodz.edu.pl 

3. Możesz napisać pismo i wysłać na adres: Przedszkole Miejskie nr 105, ul. 

Szamotulska 9, 91-037 Łódź 

4. Możesz przynieść pismo do przedszkola. Pokój intendenta jest otwarty w 

godzinach od 8.00 do 16.00.  

mailto:kontakt@pm105.elodz.edu.pl

